

رقم الصادر
٢٠٦١٥/٥/٢٥٦

المرفقات : بدون
التاريخ : ١٤٣٨/٠٩/١٧



تعميم

GACA Circular

To: Airlines operating to Kingdom of Saudi Arabia Airports.

إلى: شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية.

Subject: Cancellation of Umrah visa sticker issued by the some Saudi Arabian representative.

الموضوع: إلغاء لاصق تأشيرات العمرة الصادرة من بعض ممثلات المملكة.

Reference:

H.E Minister of Foreign Affairs Telegram No. 8/7/185011 dated 3/6/1438 H.

برقية معالي وزير الخارجية رقم ١٨٥٠١١/٧/٨ وتاريخ ١٤٣٨/٦/٣ هـ.

Background:

Umrah visa stickers issued by the Representations of the Kingdom of Saudi Arabia in Britain, Malaysia, Bangladesh, Turkey, United Arabas Emirates, Sudan and Germany, is canceled and replaced with (A4) paper which has all visa information.

نبذة:
لقد تم إلغاء لاصق تأشيرات العمرة الصادرة من ممثلات المملكة في (بريطانيا، ماليزيا، بنغلاديش، تركيا، الإمارات العربية المتحدة، السودان، ألمانيا) وسيتم طباعة كل تأشيرة على ورقة مقاس (A4) تتضمن جميع معلومات التأشيرة.

Instructions:

All airlines carrying Umrah passengers to the Kingdom of Saudi Arabia from above mentioned countries, shall ensure the validity of Umrah visas issued by the Kingdom of Saudi Arabia representative, listed above countries before finalizing the travel document through below link:

(<https://visa.mofa.gov.sa/visaservices/Searchvisa>).

التعليمات:
على كافة شركات الطيران الناقلة للمعتمدين إلى المملكة العربية السعودية من الدول المذكورة أنفاً، إتخاذ الإجراءات اللازمة والتأكد من صحة تأشيرات العمرة عبر الرابط الالكتروني أدناه، وذلك قبل إنهاء إجراءات صعود الطائرة:

(<https://visa.mofa.gov.sa/visaservices/Searchvisa>).

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا توجد.

مساعد الرئيس للسلامة والأمن والنقل الجوي
Assistant President, Safety, Security & Air Transport

كابتن/ عبدالحكيم بن محمد البدر
Capt. Abdulhakim M. Albadir

